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ZAPISNIK 

 
1. sestanka Sveta staršev Osnovne šole bratov Letonja Šmartno ob Paki, ki je bil 

v sredo, 27. septembra 2023, ob 19. uri v zbornici šole. 
 

Prisotni: Tea Zager, Jelena Mijatović, Špela Majhen, Katja Golavšek, Janja Vodovnik, Maja 
Ažman, Romana Lenart, Rok Drev, Natalija Petrič, Katja Parfant Kolednik, Mojca Blagotinšek 
Marko, Sergej Verdev, Judita Kolenc, Ervin Suljić, Urška Kačičnik, Bojana Grm. 
Upravičeno odsotni: Klavdija Jelen, Nina Berložnik. 
Ostali prisotni: ravnatelj Bojan Juras, pomočnica ravnatelja Katarina Čokl, tajnica VIZ Metka 
Ograjenšek.  
 
 
Člani Sveta staršev so soglasno potrdili naslednji dnevni red: 
 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Pregled in potrditev zapisnika zadnjega sestanka. 
2. Konstituiranje Sveta staršev v šolskem letu 2023/2024. 
3. Letno poročilo za šolsko leto 2022/2023.  
4. Letni delovni načrt za šolsko leto 20232024.  
5. Pobude in vprašanja. 

 
 
 

Točka 1: 
 
Ravnatelj  je pozdravil vse prisotne in jih pozval k morebitnim pripombam na zapisnik 3. 
sestanka z dnem 5. 6. 2023. Ker drugih  pripomb niso imeli, je bil soglasno sprejet 
 
SKLEP 1: Svet staršev OŠ bratov Letonja Šmartno ob Paki je potrdil zapisnik 3. sestanka 
Sveta staršev OŠ bratov Letonja v šolskem letu 2022/2023 z dnem 5. 6. 2022.  
 
 
Točka 2: 
 
Na 1. sestanku v novem šolskem letu se na novo konstituira tudi Svet staršev. Ravnatelj je 
predlagal, da prisotni izvolijo predsednika in njegovega namestnika.   
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Prisotni člani Sveta staršev so za  predsednico Sveta staršev v šolskem letu 2023/2024 
soglasno imenovali Majo Ažman, njena namestnica bo Romana Lenart.  
 
 
SKLEP 2: Svet staršev Osnovne šole bratov Letonja je v šolskem letu 2023/2024 za 
predsednico imenoval Majo Ažman, njena namestnica bo Romana Lenart.  
 
 
 
Točka 3: 
 
Člani Sveta staršev so z vabilom na sejo prejeli uporabniško ime in geslo za dostop do spletne 
učilnice, kjer jim je bilo na voljo gradivo za sejo.  Ravnatelj je povzel  Letno poročilo za preteklo 
šolsko leto. Šolanje je zaključilo 339 učenk in učencev. Kar 13 je bilo ocenjenih z negativno 
oceno, kar je do sedaj največ. Povprečna ocena je bila 4,03, realizacija pouka je bila 99,5 %. 
Pri rezultatih NPZ so bili učenci 6. in 9. razredov nad slovenskim povprečjem, učenci 3. 
razredov pa v okviru slovenskega povprečja. Učenci so sodelovali v 46 različnih interesnih 
dejavnostih. Vse načrtovane ekskurzije so bile realizirane.  Realizirani sta bili tudi zimska in 
letna šola v naravi, plavalni tečaj za učence 1. in 3. razredov in tudi naravoslovni tabor za 
učence 4. razredov. Petošolci so bili na smučarskem tečaju na Golteh v okviru projekta 
»Naučimo se smučati«. Učenci so bili izjemno uspešni na mnogih področjih: v kolektivnih in 
tudi individualnih športih, mladi matematiki so osvojili dve zlati in eno srebrno priznanje. Zlati 
so bili tudi mladi zgodovinarji. Celotno šolsko leto je bilo posvečeno 60-letnici šolske stavbe v 
okviru projekta »Oh, ta 60-ta«. Obisk staršev na govorilnih urah in roditeljskih sestankih je bil 
slabši od pričakovanj.  
 
Špelo Majhen je zanimalo, zakaj učenci vozači ne smejo vstopati v šolo pri glavnem vhodu. 
Starši ocenjujejo, da se jedilniki ponavljajo in da učenec, ki ne poje glavne jedi, ne dobi sladice. 
 
Ravnatelj je odgovoril, da navedbe niso resnične. Vozači v šoli niso pred 7.30. Za učence 1. 
in 2. razredov je vstop v šolo predviden pri prizidku. Vozači lahko vstopajo pri glavnem vhodu, 
tudi zato, ker je v starem delu zgradbe organizirano varstvo vozačev. Res pa je, da se mnogi 
učenci sprehajajo po šoli, namesto da bi bili v varstvu vozačev. O tem, da učenec ne dobi 
sladice, če ne poje glavne jedi, ravnatelj ni seznanjen. V takem primeru naj pride učenec ali 
učenka takoj  k njemu, da se morebitni problem lahko takoj reši. 
 
V nadaljevanju je ravnatelj povedal še, da je bil kotel v šolski kuhinji tako dotrajan, da popravilo 
ni bilo smiselno. Nabavili so novega, občina je za nakup namenila sredstva za investicije, s 
čimer so bila ta sredstva v celoti porabljena. V šolski kuhinji so nabavili še nekaj potrebnih 
aparatov, nabavili so nov interaktivni zaslon, ki je nameščen v učilnici SLO. Ker objekt šole ni 
bil ustrezno zavarovan (za primer vremenske ujme), se je iz sredstev zavarovalnine lahko 
sanirala škoda v dveh učilnicah. Škoda, nastala v zbornici in pisarnah svetovalne delavke in 
ravnatelja, se žal še vedno ni sanirala. V učilnici 5. b in učilnici ANG se je zamenjala oprema. 
 
SKLEP 3: Svet staršev Osnovne šole bratov Letonja potrjuje seznanitev z vsebino 
Poročila za šolsko leto 2022/2023. 
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Točka 4: 
 
V šolskem letu 2023/2024  v 18 oddelkih šolo obiskuje 339 učenk in učencev. Skozi celotno 
šolsko leto bodo v okviru projekta »Za lepši dan« potekale aktivnosti za vse učence. Žal šoli 
tudi v začetku šolskega leta ni uspelo realizirati Sončkovega teka. Učenci bodo pod 
mentorstvom učiteljic s programom nastopili na komemoraciji ob dnevu spomina na mrtve, na 
Martinovi soboti, ob kulturnem prazniku in ob dnevu državnosti. 1. 12. 2023 načrtujejo 
tradicionalni Miklavžev sejem. Konec meseca februarja bodo zimske počitnice, skladno s 
šolskim koledarjem za šolsko leto 2023/2024 je prost dan tudi 3. maj 2024. Učenci 1. in 3. 
razredov bodo imeli plavalni tečaj v bazenu Velenje, učenci 6. razredov gredo v zimsko šolo v 
naravi na Tri Kralje, petošolci bodo poleti v letni šoli v naravi v Izoli, za četrtošolce je načrtovan 
v mesecu maju 2024 naravoslovni tabor v CŠOD Planinka. Za petošolce je tako kot vsako leto 
predviden tečaj smučanja na Golteh v okviru projekta »Naučimo se smučati«. 
 
Bojano Grm je zanimalo, ali je v letošnjem šolskem letu predviden izlet v London. 
 
Ravnatelj je odgovoril, da izleta v London ne načrtujejo, in sicer iz razloga visokih cen. Tudi 
glede izleta na Dunaj odločitev o realizaciji še ni sprejeta. 
 
Urška Kačičnik je dejala, da je potrebno razmisliti o drugačnem načinu prevoza. Slovenske 
železnice imajo namreč za svoje storitve izredno ugodne cene in predlaga, da se opravi 
poizvedba pri njih, tudi za primere voženj izven Slovenije. 
 
Ravnatelj je dodal, da so cene avtobusnih prevozov bistveno višje v primerjavi s preteklimi leti. 
Poizvedbe se delajo sproti in izbere se najugodnejši ponudnik. So pa prevozi pogojeni tudi z 
voznimi redi in termini nekaterih dejavnosti, kar posledično lahko pomeni izbor dražjega 
ponudnika. Dodal je še, da lahko starši del dohodnine namenijo šolskemu skladu Z roko v roki. 
Cena malice je od letošnjega šolskega leta nekoliko višja in znaša 1,10 eur. Ceno je določilo 
Ministrstvo za vzgojo in izobraževanje. 
 
 
SKLEP 4: Svet staršev Osnovne šole bratov Letonja soglaša z vsebino Letnega 
delovnega načrta za šolsko leto 2023/2024. 
 
 
Točka 5: 
 
Ravnatelj je v uvodu povedal, da je dosedanjemu članu Sveta Staršev potekel mandat v Svetu 
zavoda, in sicer zato, ker otrok tega starša šole ne obiskuje več. Do izteka mandata je potrebno 
izvoliti novega predstavnika Sveta staršev, ki bo imel mandat do 26. 2. 2025. 
 
Prisotni so predlagali Natalijo Petrič. 
 
SKLEP 5: Predstavnica Sveta staršev v Svetu zavoda bo do izteka mandata, torej do 26. 
2. 2025, Natalija Petrič.  
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Sergeja Verdeva je zanimalo, zakaj v šoli prvi in zadnji šolski dan ni organizirano kosilo. 
 
Ravnatelj je odgovoril, da je bilo prvi šolski dan kosilo organizirano za učence podaljšanega 
bivanja. Zadnji šolski dan kosila ni, ker gredo učenci iz šole prej kot običajno, torej po zaključeni 
proslavi in podelitvi spričeval. Dodal je, da so lani za prvi šolski dan med biološke odpadke 
oddali ogromno hrane. 
 
Ervin Suljić je omenil nespoštovanje voznega reda prevoznika APS, in sicer zjutraj, ker iz 
postajališč odpelje prej, kot je navedeno v voznem redu. Učenci morajo zato v šolo peš, včasih 
jih morajo peljati starši ali pa celo zamudijo pouk. 
 
Tajnica je odgovorila, da je bila šola s to problematiko seznanjena in da je o tem govorila tudi 
z g. Potočnikom na APS-u. Prevoznik je odgovoril, da se to dogaja zaradi začasno neprevozne 
ceste na relaciji Skorno–Tajna. Kljub temu je bilo dogovorjeno, da se bo šofer držal voznega 
reda. O obveznem spoštovanju voznega reda se bo prevoznika ponovno kontaktiralo. 
 
Katja Parfant Kolednik je omenila problematiko postajališča, kjer šolski prevozniki polkrožno 
obračajo. Zanima jo tudi možnost vgradnje zapornice. 
 
Urška Kačičnik je povedala, da je bilo na svetu staršev v preteklem letu izpostavljenih več 
vprašanj, za katere je ravnatelj odgovoril, da so v domeni občine. Na ta vprašanja svet staršev 
ni dobil konkretnih odgovorov, zato je njen predlog, da se glede problematike varnosti v 
prometu in postajališč šolskih avtobusov naslovi direktno vprašanje sveta staršev na občino. 
 
Maja Ažman je odgovorila, da je bil na občino dne 7. 6. 2023 poslan dopis, odgovora Svet 
staršev ni prejel. 
 
Ravnatelj je povedal, da problematiko izpostavi na seji Sveta občine Šmartno ob Paki. Žal pa 
pristojni na problematiko  ne odreagirajo oz. odreagirajo tako, kot se vidi v okolišu šole in vrtca. 
 
Prisotni so menili, da morajo biti zapisniki javno objavljeni na spletni stani šole in dostopni 
vsem staršem, ne samo predstavnikom Sveta staršev. Soglasno je bil sprejet 
 
 
SKLEP 6: Potrjeni zapisniki Sveta staršev bodo javno objavljeni na spletni stani šole. 
 
Bojano Grm je zanimala možnost znižanja cen delovnih zvezkov oziroma možnost prilagajanja 
pouka tudi v tej smeri. Dogaja se namreč, da pri nekaterih predmetih učitelj zahteva delovni 
zvezek, ki pa se potem pri pouku sploh ne uporablja.  Otroci so žal preveč zasvojeni z uporabo 
ekranov (računalniki, mobilni telefoni, tablice ipd.) 
 
Urška Kačičnik je pripomnila, da je potrebno pri pouku vnesti več pisanja. 
 
Natalija Petrič je povedala, da uporabo računalnika ali mobilnega aparata podpira v primeru, 
kadar napravo otrok uporablja za učenje, reševanje vaj ipd. Soglaša s prepovedjo oz. 
nadzorom uporabe za drugačne namene. 
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Katjo Parfant Kolednik je zanimalo, kakšni so bili ukrepi šole glede morebitne ugotovljene 
prepovedane uporabe mobilnih aparatov in ali Ima šola za te namene sprejete kakšne 
drugačne ukrepe. Zanimajo jo tudi ugotovitve glede uporabe elektronskih cigaret. 
 
Ravnatelj je odgovoril, da v prvem mesecu šolskega leta hujših kršitev niso zaznali. Res pa je, 
da na hodnikih sedaj dežurata po dva učitelja. 
 
Janja Vodovnik je izpostavila vedenjsko problematiko posameznikov v 3. b razredu. 
Neprimerno, včasih celo nasilno vedenje, je bilo opaženo že v 1. razredu. Nadaljevalo se je v 
lanskem šolskem letu in očito se nadaljuje tudi v letošnjem. Prosila je za takojšnje ukrepanje, 
saj imajo nekateri učenci zaradi tega psihične težave. 
 
Sergeja Verdeva je zanimalo, ali so starši vključeni v reševanje nastale situacije. 
 
Katja Parfant Kolednik je dejala, da ker se ne ukrepa takoj, se bo tovrstno nasilje razširilo tudi 
izven šole. 
 
Ravnatelj je pojasnil, da s strani razredničarke 3. b razreda ni prejel nobenega namiga o 
kakršnemkoli nasilju. Res pa je, da problematiko pozna iz preteklih šolskih let. Nekajkrat je bil 
prisoten v razredu in takrat ni bilo zaznati nobenega nasilja. Nasprotno, učenci so bili pridni. 
Očitno bo glede na povedano potrebno vzgojno problematiko in problematiko medvrstniškega 
nasilja podrobneje analizirati in jo začeti nemudoma reševati. 
 
Bojana Grm je pripomnila, da je medvrstniško nasilje v 8. in 9. razredu še vedno prisotno med 
učenkami, med učenci ga je manj. Še enkrat je prosila, da se dnevi dejavnosti porazdelijo čez 
celotno šolsko leto in ne samo ob koncu šolskega leta. Starše devetošolcev zanima možnost 
izvedbe valete na primer pri Mladinskem centru. 
 
Katja Parfant Kolednik je povedla, da učiteljica pri predmetu SLO za učence večkrat uporablja 
neprimerne pripombe. Mnogokrat je pri njej pouk bolj zabava kot pa resno delo. Starše zanima 
komunikacija med učiteljicami, ker se zgodi, da poučuje predmet ena učiteljica, dopolnilni ali 
dodatni pouk pa druga učiteljica.  
 
Katarina Čokl je povedala, da poučuje učence 6. b tako pouk SLO kot tudi dopolnilni pouk, 
učence 6. a pa poučuje samo dopolnilni pouk. Slednji ni obvezen, je priporočljiv za učence z 
učnimi težavami. Žal so šestošolci še vedno pri snovi za 5. razred, saj jih veliko med njimi še 
vedno ne ločuje nekaterih osnovnih pojmov.  
 
Ravnatelj je dodal, da morajo starši biti tisti, ki učenca z učnimi težavami prepričajo v redno 
obiskovanje dopolnilnega pouka, saj je za to dejansko tudi namenjen. 
 
Če učitelj zahteva redno pisanje domačih nalog, potem starši pričakujejo, da jih tak učitelj tudi 
redno pregleduje. Domače naloge namreč niso same sebi namen. Glede vprašanja, kako je 
poskrbljeno za učence z odločbami o usmeritvi,  je pomočnica ravnatelja odgovorila, da šola 
vsebino odločbe za vsake učenca ali učenko dosledno upošteva in spoštuje.  
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Starši so pohvalili ponovno uvedbo umivanja zobkov, ki je bilo v času pojava epidemije COVID-
19 ukinjeno. 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 20.15. 
 
 
 
Zapisnik sestavila:       Predsednica Sveta staršev: 
Metka Ograjenšek       Maja Ažman  
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